

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JERUSALEM INSURANCE Date: 30-10-2025 04:09:16 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: القدس للتأمين التاريخ: 30-10-2025 04:09:16 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
JERUSALEM INSURANCE announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة القدس للتأمين عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 30-10-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 2025-10-30
Other	أخرى
It was resolved in the Board of Directors meeting No. (12/2025) dated 30/10/2025, pursuant to the provisions of Article (40) of the Insurance Business Regulation Law No. (12) of 2021, to proceed with obtaining the Central Bank's approval to initiate the merger procedures between Al-Quds Insurance Company (Public Shareholding Limited) as the merging company, and Arab Insurance Company / Jordan (Public Shareholding Limited) as the merged company.	تقرر باجتماع مجلس الادارة رقم 2025/12 تاريخ 2025/10/30 عملاً بأحكام المادة (40) من قانون تنظيم أعمال التأمين رقم 12 لسنة 2021 المباشرة بإجراءات الحصول على موافقة البنك المركزي على الشروع بإجراءات اندماج كل من شركة القدس للتأمين المساهمة العامة المحدودة باعتبارها الشركة الدامجة والشركة التأمين العربية/ الأردن المساهمة العامة المحدودة بصفتها الشركة المندمجة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: wael sweidan	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: wael sweidan